
 

 

 
Norsk Pointerklub 

REFERAT 
STYREMØTE 
04.09.24 

   

 

MØTETYPE Møte via Teams 

MØTELEDER Rune Hoholm 

PROTOKOLLFØRER Anne Grethe Hafslia 

DELTAKERE 

Rune, Ingrid, Robert, Olav, Morten og Anne Grethe. 
Fravær: Lene og Tine. Steinar fra AR. 
 

 
 
Rune ønsket velkommen. 
 

Emner på dagsordenen 
 
 

SAK 34/24 
NYTT FRA AVLSRÅDET 
 
 

 

DISKUSJON 
 
 

Rune informerte om nytt fra avlsrådet. 
 

KONKLUSJONER 

1,Kim Bellamy skal holde foredrag på digital avlskonferanse 20.nov. 
2.Uttak NM-lag har vært utfordrende. AR foreslår at de som er disponible kan melde sin interesse til AR. Dette vil 
sparer AR for mye arbeid. 
3.Oppdatering i Dogweb er litt på etterskudd. 
 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

   

 
 
 
 
 

SAK 35/24 

AVTALE MED 
FJELLSPORT 
 
 

 

DISKUSJON 
 
 

Aina Brynildsen og Olav har jobbet med en sponsoravtale med Fjellsport.  
 

KONKLUSJONER 
Styret NPK vedtok å inngå sponsoravtale med Fjellsport. 
 



 

 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

Signere avtale med Fjellsport Rune snarest 

 
 
 
 

SAK 36/24 

FORSLAG TIL E-POST 
UT TIL OPPDRETTERE 
 
 

 

DISKUSJON 
 
 

Det er utarbeidet en e-post som kan sendes til pointeroppdrettere. Dette for å øke rekruteringen til klubben 
 

KONKLUSJONER 

Styret NPK vedtok at e-posten skal sendes til oppdretter. 
AR har ansvaret for å sende ut e-posten 
i 2025 trekkes det premier til de oppdrettere som verver nye medlemmer.  
1 nytt medlem vervet av oppdretter=1 lodd i lotteriet. 
 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

Sende e-post til oppdrettere. AR  

 
 
 
 

SAK 37/24 
HOVEDPRØVEN 
 
 

 

DISKUSJON 
 
 

Gevinster til lotteriet. 

KONKLUSJONER 
Styret jobber videre med å skaffe premier til lotteriet. 
 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

   

 
 
 
 

SAK 38/24 
STRATEGI NPK 
 
 

 

DISKUSJON 
 
 

NPK bør ha en strategi plan. 
 

KONKLUSJONER 
Saken tas opp på neste styremøte, og hvordan vi skal tilnærme oss dette. 
 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

   

 
 
 



 

 

 
 
 

SAK 39/24 
ØKONOMI, REGNSKAP 
 
 

 

DISKUSJON 
 
 

Rune informerte om status regnskap. 
 

KONKLUSJONER 

NPK ligger bra an økonomisk. 
Det er laget en mal på hvordan distriktene skal sende inn regnskap til Hovedklubben. 
 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

   

 
 
 
 

SAK 40/24 
EVENTUELT 
 
 

 

DISKUSJON 
 
 

1.Hvor skal DK og RS avholdes i 2025? 
2.Web-ansvarlig NPK. 
3.Neste styremøte. 
 

KONKLUSJONER 

1.Olav og Ingrid jobber med saken. 
2.Styret jobber videre med å skaffe Web-ansvarlig. 
3.Neste styremøte blir 09.10.24 kl.20.00 på Teams. 
 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

1.Saken tas opp på neste styremøte. 
3.Sende innkalling og agenda. 

Rune  

 
 
 
 


